

# Møtereferat

Styremøte

31.08.2017, kl. 18:00-20:00 Campus avd. samfunnsfag

Innkalt:	Referat sendt til:
Cecilie Løvlid – leder i permisjon	Cecilie Løvlid
Lilly Schøyen – konstituert leder	Lilly Schøyen
Jan Erik Weinbach	Jan Erik Weinbach
Svein Haagård	Svein Haagård
Tommy Harjo (ikkje til stede)	Tommy Harjo
Tonje Norheim Tangerud	Tonje Norheim Tangerud
Kristine Celius	Harald Hjermann - vara

## Saksliste:

1. Status sponsorkontrakter
2. Status Fleirbrukshall
3. Medlemslister
4. Hodlekve
5. Status kontraktrevsjonsarbeid med Sogndal fotball og Sogndal kommune
6. Ymse

## Behandling av sakene

### 1. Status sponsorkontrakter

**Møte med Luster Sparebank – de er med 300 000**

**Møte med Intersport - møte med Jan Erik og Tonje hadde møte med Intersport v/Reidar og Stig den 4. juli**

- Misnøye med dårlig kjøp av klede
  - Handballgruppa har heller ikkje vært borte og trykt opp jakker
  - Jan Erik har gitt Ole Johnny en kort frist
    - Han har bedt om at de skal komme på styremøtet til håndballen og informere om avtalen
- Vedrørende avtalen med intersport: hver av partene skal komme med forslag om kva vi kan tilby.
- Forslag til bedring: Vi kan handle inn til trenerne
- Problem: Intersport gjør ikkje noe
- De gir 110 000 kroner i året - de gjør også lite for å auke salg

**Møte med Lerum - ikkje holdt ennå.**

- Vi forventer at de ikkje kan bidra i same størrelsesorden. De lå på ca 90 000 kroner.
- Vi vil gjøre mye for å beholde dem.
-

## **Sognetett** - Kristine Førde misfornøyd

- Synes det er greit at vi ikkje gjør noe med sponsormerker.
- Synes det er en kompensasjon for at vi ikkje har oppfylt avtalen de fire siste år.
- Ikkje porfilerte på stadion
- Falt tilbake på 90års jubileet for sjette gang.
- Konklusjon: de er ikkje med i neste omgang.

Alternativ til Sognetett og Intersport: lagde en egen liste. Jan Erik tar kontakt

### Fremdriftsplan

- Inngått innen 31.12.2017
- Avklare kven innen 1. september
- Jan Erik tar kontakt med nye potensielle ila september
- Forhandlinger i oktober
- Avtaler må være i boks innen utgangen av november

Til alle: tenk på kven som er aktuelle. Foreldre er målgruppa.

## **2. Status Fleirbrukshall**

Tonje gjorde rede for status.

Møte i august utsatt pga. Ikkje ferdige arkitekttegninger. De ble ferdige den 22. August. Gjort noen forslag til endringer. Venter på ny innkalling.

Fremdrift fremover: Innen 1. oktober må de ha klare søknadene om tippemidler.

## **3. Medlemslister**

Jan Erik gjorde rede for status.

Fotballgruppa er medlem av SIL. NIF har åpnet for at SF kan registrere sjølv, men de har sitt eget register. Dette betyr at vi ikkje får inn dette automatisk. De skal betale de også, dette er lovpålagt. Løsningen har vært manuell import en gang i året.

NIF har resignert og sagt at man vil lage et nytt system. Tommy har sagt at per nå kan vi ikkje følge lovmerket.

## **4. Hodlekve**

Lilly gjore rede.

- Barneheisen er snart en realitet – den er bestilt.
- Ingen bevegelse i aksjene vi ville kjøpe. Lilly har ikke nevnt det, bare nevnt det til noen i SU.
- Per Odd har etterlyst vedlikehold
  - Lilly avviste han – vi har 25 000 i husleie frem til 2020 – mot at de vedlikeholder.
  - Søylen er sluppet – den er vår.
  - Per-Odd er også villig til å slippe den andre søylen på vår eigedom.
- Spørsmål: Kva gjør vi med SIL-hytta?
  - Idé: Lage en lodge og leie ut til lag. Dette må vi utrede nærmere.
  - Dalaloven skal opp når de får peng:

Kva eiervi av eiendom?

Gnr. 54 bnr 11 – dette er parkeringsplassen – eies av Sogndal Idrettslag (her står den ene søylen)

Gnr 54, bnr3 fnr. 3 – er festet til SIL-hyta - tilhører Sogndal idrettslag

Gnr. 54 bnr 10 – er resten av parkeringsplassen og veien – eies av Sogndal kommune (her står den andre Søylen).

#### 5. Status kontraktrevisjonsarbeid med Sogndal fotball og Sogndal kommune

Kristine gjorde rede for møte med YH og RM -

- Diskusjon om kva vi trenger i Sognahallen
  - Brukere: hopp, klatring, basistrening
    - Vi trenger faktum - kva trenger vi
  - Kva kostet det vi trenger før - vs. Ny avtale
  - Vi bør høre med gruppene om dette.
- Logo – der vi mener logoen blir brukt feil .
- Svein, Kristine og Tonje tar ansvar for å følge opp dette med alle.

#### 6. Ymse

##### a. Regnskapsfører

- i. Vi må lage en liste over kva vi trenger og høre om Sigge kan stille med dette. Om han sier nei er det greitt. Om han sier ja, får han en mulighet til å vise det over en prøveperiode.
- ii. Jan Erik og Svein lager en liste og snakke med Sigge innen utgangen av september.
- iii. Om han sier nei, ber vi om tilbud i markedet.

##### b. Sognahelg – stand med Sogndal fotball. Stine Liloe-Olsen har spurt om vi vi ha stand med Sogndal Fotball.

- i. Lag stander – vi må oppfordre gruppene til å lage egne stands – cecilie sender melding til gruppene om dette.
- ii. Sogndal Fotball vil stå på stand saman med oss.

##### c. SMILI – Tonje

- i. Fått 100 elever frå FHS til å stille opp.
- ii. Enkelt å få til ting – godt samarbeid med Luster sparebank.
- iii. Amfi stiller med pengepremie til vinnerne + pokaler
- iv. Lerum: pølsevogn med henger – kanskje mulig?
- v. Påmelding frå 11
- vi. Felles oppvarming 11.45
- vii. Start kl. 12.00 mosjon
- viii. Langrenn har tidtakning
- ix. Konkurransen starter kl. 13.00

d. **Betalingshistorikken på Kvåle stadion**

- Vi har ikke betalt i 2012 og 2013 fordi de ikkje har vedlikeholdt.
- Sist styremøte avventet vi friidrettsrapporten – den har ennå ikkje kommet
- Holdningene har vært - Sognal FOtball har ikkje oppført seg som de burde
- I år skjønner vi ikke – vi har bedt Sigge betale i år.

Skal vi betale eller ikkje: betale for 2016.

2012 og 2013 sier vi er foreldet. Det har de akseptert i sin tid.

Vedtak: Kvåle stadion avtalen må reforhandles.

e. *Orientering -*

- i. *Alle leser denne til i morgon –vi tar det på e-post.*

31.08.2017

Kristine Celius  
-sekretær-